
  

 

  

Výběrová komise 
31. 8. 2017, 15:00 – 17:00 

Dům U Haranta, Bezdružice 

 
Zápis ze 2. jednání 
 

1) Úvod 
2) Informace o schválení SCLLD 
3) Výzva MAS č. 1/ PRV  
4) Různé 

 
Přítomní (5): 

- Eva Bízková, 
- Eva Fichtlová,  
- Mgr. Václav Peteřík, 
- Miroslava Válová, 
- Miloslav Zeman, předseda Výběrové komise  
 

Omluveni (1): 

- Jarmila Bouzková 
 

Hosté (3): 
 

- Jan Dražský Florian, MAS Český Západ, manažer MAS 
- Ing. Markéta Frouzová, MAS Český Západ, koordinátorka PRV 
- Ing. Jolana Dražská, MAS Český Západ, finanční manažerka 
 

 
Ad 1) Úvod 

 
Miloslav Zeman, předseda Výběrové komise (VK), přivítal přítomné a konstatoval, že je přítomno 5 ze 
6 členů Výběrové komise a ta je tudíž usnášeníschopná. M. Zeman dále představil návrh programu a 
stanovil zapisovatelkou pracovnici Kanceláře MAS Ing. Jolanu Dražskou a dále stanovil dva ověřova-
tele zápisu Evu Bízkovou a Mgr. Václava Peteříka. 
 

U2/1: VK schvaluje program jednání a bere na vědomí, že zapisovatelkou byla stanovena Ing. 

Jolana Dražská a ověřovateli zápisu Eva Bízková a Mgr. Václav Peteřík. 

PRO: 5   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 

M. Zeman předal slovo Janu Florianovi, manažerovi MAS, který informoval přítomné o odstoupení 
paní Jarmily Bouzkové z VK, která dle svého vyjádření není schopna tuto funkci zastávat vzhledem 
k jiným aktivitám. Ve VK tak zůstává 5 členů: 
 
- za veřejný sektor: Miroslava Válová a Mgr. Václav Peteřík, 
- za soukromý podnikatelský sektor: Eva Fichtlová a Miloslav Zeman, 
-.za soukromý neziskový sektor: Eva Bízková. 
 
Náhradníkem v pořadí za soukromý neziskový sektor je pro případ kooptace Tomáš Rusňák. Členové 
VK se dohodli, že kooptace bude provedena až před hodnocením další Výzvy MAS. 
  
Stávající složení do komise bude trvat cca do března 2018, poté proběhne dle Stanov MAS na Val-
ném shromáždění členů nová volba členů VK s možností opakované kandidatury. Pokud by odstoupili 
další členové VK a nebylo již možné využít náhradníků ke kooptaci a počet členů stávající VK tedy 
klesl pod čtyři, bude svoláno mimořádné Valné shromáždění členů MAS dříve. 



  

 

  

 

U2/2: VK bere na vědomí informace o složení VK, odstoupení Jarmily Bouzkové a možnosti ko-

optace náhradníka, která bude provedena až po dalším jednání VK. 

PRO: 5   PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 

J. Florian dále informoval, že Výbor partnerství MAS stanovil odměny pro členy VK ve výši 500 Kč na 
výzvu + odměnu za každou hodnocenou žádost, jejíž výše bude upřesněna až po ukončení prvních 
Výzev MAS dle skutečné náročnosti hodnocení. 
 
 
Ad 2) Informace o schválení SCLLD 
 
J. Florian Informoval, že Strategie CLLD schválena dne 25. 7. 2017, následně 10. 8. 2017 byla schvá-
lena 1. Výzva MAS v programovém rámci Programu rozvoje venkova ČR (PRV) s uzávěrkou 8. 9. 
2017. Dále informoval, že byl schválen i Harmonogram výzev, který dostali členové VK k dispozici. 
 
J. Florian se dotázal členů VK, zda-li mají zájem se podílet na hodnocení všech plánovaných výzev 
v roce 2017. Všichni zbývající členové VK potvrdili, že jsou ochotni se podílet na hodnocení plánova-
ných výzev. 
 

U2/3: VK bere na vědomí informaci o schválení SCLLD a předložený Harmonogram výzev na 

období 8/2017 – 2/2018. 

 

Ad 3) Výzva MAS č. 1/PRV 

J. Florian informoval členy komise o vyhlášení Výzvy MAS č. 1/PRV týkající se Programu rozvoje ven-

kova a představil oblasti podpory – fiche 1) Zemědělské podniky, 2) Zemědělské produkty a 3) Drobné 

podnikání a cestovní ruch. Pokračoval představením formuláře Žádosti o dotaci, jednotlivých prefe-

renčních kritérií, bodových hladin a způsobu hodnocení.  

M. Zeman se dotázal, zda-li je možné bodové sebehodnocení žadateli snížit, případně zda-li je možné 
snížit výši požadované dotace vzhledem k disponibilní alokaci Výzvy MAS. 
  
J. Florian upozornil, že body, které si žadatele sami určí, nelze navyšovat, jen potvrdit nebo snížit a to 

jen na základě faktů uvedených v žádosti, nikoliv podle informací z veřejné obhajoby či z jiných zdrojů. 

Výše i procentní míra požadované dotace je neměnná. 

J. Florian dále seznámil přítomné se schválenou podobou Vnitřního předpisu č. 7 MAS Český Západ, 

z.s., který mj. upravuje postup hodnocení u žádostí PRV, především upozornil na kapitoly 2. Hodno-

cení projektů a 4. Předcházení střetu zájmů a podrobně představil znění Čestného prohlášení, které je 

součástí Vnitřního předpisu č. 7. 

U2/4: VK bere na vědomí Vnitřní předpis č. 7 MAS Český Západ, z.s. a znění Výzvy MAS č. 

1/PRV. 

J. Florian dále prezentoval seznam očekávaných žádostí, vyplývající z předběžných konzultací žada-

telů a předběžně zjistil případný střet zájmů, který by mohl v této výzvě nastat. 

M. Válová informovala, že vzhledem k tomu, že Obec Olbramov, kde je starostkou, plánuje podání Žá-

dosti o dotaci ve Fichi č. 1, nebude hodnotit celou tuto Fichi. 

J. Florian dále nabídl možnost rozdělení Výběrové komise do dvojic či trojic, které by hodnotily jednot-

livé Fiche. Po vzájemné diskusi se přítomní shodli, že v rámci této výzvy by měli všichni členové VK 



  

 

  

hodnotit všechny projekty. Konečné rozhodnutí učiní předseda VK před zahájením samotného hodno-

cení. 

Předseda VK M. Zeman stanovil termín veřejného slyšení žadatelů byl stanoven na středu 20. 9. 

2017 od 10:00 a omezil délku prezentace jedné Žádosti o dotaci na 10 min. 

J. Florian zároveň přislíbil předání podkladů k hodnocení členům Výběrové komise do 15. 9. 2017. 

Další jednání VK bylo domluveno na termín před veřejným slyšením ve středu 20. 9. 2017 od 9:00.  

O podpoře jednotlivých žádostí rozhodne Výbor partnerství na svém jednání ve čtvrtek 21. 9. 2017. 

U2/5: VK bere na vědomí termíny dalších jednání.  

 

Ad 4) Různé 

 

Jednání bylo ukončeno v 17 hodin. 

 

 

Zapsala:  ………………………………. 

Ing. Jolana Dražská 

 

 

Ověřili:  ………………………………. ………………………………. 

  Eva Bízková   Mgr. Václav Peteřík 

 


